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Till polisstyrelsen i Stockholm 

1 3 .  p o l i s e n s  i n s a t s e r  i  
T e n s t a / r i n k e b y  ä r  v i k t i g a  
 
De brottsförebyggande råden i Spånga-Tensta och Rinkeby har beslutat att 
tillskriva polisstyrelsen med en begäran om att de förstärkningar södra 
Järva närpolisområde tilldelats blir bestående. 
 
Situationen inom södra Järva närpolisområde är  besvärande med stor 
brottslighet och omfattande missbruk, främst narkotikamissbruk. 
Situationen skapar en känsla av otrygghet hos boende. Intill centrum-
anläggningarna i Tensta och Rinkeby förekommer narkotikalangning, 
häleri och missbruk. Den illegala verksamheten skrämmer bort kunder  
och känns hotfull av de boende i områdena. 
 
Elever måste dagligen passera de platser där den illegala handeln pågår 
och måste ofta följas till och från skolan. Även besökare till andra 
kommunala verksamheter har uttryckt att de inte kan delta på grund av 
problemen. Under senare tid har flera kriminella/missbrukare uppträtt 
aggressivt och hotfullt både mot affärsidkare och allmänhet. Det är 
angeläget att vi kan återerövra det offentliga rummet och då behövs minst 
de polisförstärkningar som södra Järva närpolisområde haft under detta år. 
Det har nämligen visat sig att under de perioder då polisen har möjlighet 
att synas på dessa platser har också problemen minskat avsevärt. 
  
I dagarna presenterades en utredning där man också bekräftar vår 
problembild. Såväl Rinkeby- som Tensta utpekas som centrala platser 
inom Stockholms stad för pågående och öppen droghandel. Genom den 
satsning som södra Järva närpolisområde haft under året har vi kunnat 
börja bygga upp ett samarbete mellan stadsdelsförvaltningarna och 
närpolisen. Samarbetet har fått positiva effekter och vi ser denna ökade 
satsning på Södra Järva närpolisområde som nödvändig för det fortsatta 
arbetet med att återerövra det offentliga rummet. 
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